
Verksamhetsberättelse 2024

Styrelsemedlemmar:
Sigrid Bergåkra, ordförande
Sofie Bågenståhl Jansson, vice ordförande, unghästansvarig
Petra Ojala, ekonomiansvarig och hingstansvarig
Cornelia Westlund, sekreterare
Sanna Gustafsson,marknadsgruppen
Helena Tolar, evenemangsansvarig
Anne Engqvist, evenemangsansvarig
Tobias Gustavsson, SH-representant
Martina Sandström, marknadsgruppen, SH-representant

Valberedning:Johanna Perman Lindberg (sammankallande), Charlotta Träff, Cecilia Bergåkra 

Suppleanter:
Sarah Nilsson (blev felaktigt vald på årsmöte då hon aldrig blev tillfrågad av valberedningen före mötet. 
Detta uppdagades för sent)
Mikaela Lundgren, körning
Ann Bengtsson, sto- och unghästansvarig

Ledamöter SPAF: Lena Börjesson.

Ledamöter SH: Martina Sandström och Tobias Gustavsson.

Revisor: Nina Olsson, RevisionsPartner.

Årsmöte: Årsmötet 2024 hölls sittande med 8 st medlemmar. Därefter har
styrelsemöten hållits månadsvis med god uppslutning och anda. Totalt 13 stycken styrelsemöten har 
hållits 2024.

Marknadsföring: Nya hemsidan upprätthålls i god takt. På sociala medier har vi ökat
följarskaran. Inga nya kontrakt med samarbetspartners är skrivna och flera medlemsförmåner är
knutna. Medlemsskapet sköts numera via cardskipper vilket underlättat mycket.

Avelsträff: I september hölls en avelsträff i Hyltebruk hos en av våra tidigare medlemmar. Föreläsare var 
Malin Axel Nilsson (doktor i hästvälfärd) och AVNs ordförande, Hans Wallemyr, talade om 
exteriörbedömning i samband med att ridponnyer visades upp.

Bruksprov: Våren 2024 års bruksprov hölls i mars och nio hingstar var anmälda. Tre stycken blev 
godkända. 2024 var det ingen 2-årig hingst som visades för rådgivande bedömning. 
Avelsvärderingsnämnd: Hans Wallemyr (ordförande),Viveka Karlestrand, Fredric Spång (veterinär)

Rapporterade betäckningar: 140 st betäckningar fördelat på 16 ASRP-hingstar. Det saknas vid årsskiftet 
fortfarande rapportering från en hingst.

Avtal: Sponsoravtalet på två år med Sveland upphör sista december 2024. Nytt avtal för 2025 är upprättat.

Lena Börjesson
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Registratur: Lena Börjesson är fortfarande registrator. 212 originalpass, 29 tilläggsregistreringar, 8 
duplikatpass, 7 ändring i pass,  5 felsända pass och 239 ägarbyten utfördes av ASRP under 2024.  201 
DNA-tester skickades till SLU. Antalet kompletteringsärenden var 84 stycken vilket är 40 % av alla 
nyregistreringar.

Avelsdiplom ston: 2024 utdelades 5 st avelsdiplom.

Stambokföring ston: Det stambokfördes 7 ston 2024.

Höjning av avelsvärdebokstav ston: 3 ston höjde sin avelsvärdeklass under 2024.

Ridponnycup: 2024 års Ridponnycup där ägare, uppfödare och ryttare till årets bästa dressyrponny, 
hopponny, körponny, working equitationponny samt årets komet (utsedd av styrelsen) 
uppmärksammades och fick fina priser i Svelands monter under Sweden international horse Show. 

Representation: ASRP fanns närvarande med eget tält vid SPAFs ungponnychampionat i Vetlanda samt 
vid SHs jubileumshelg på Grevagården. Det lottades ut profilsaker samt såldes lotter. Det var väldigt 
positivt och vi hade många besökare.

Medlemmar: Antal medlemmar vid årets slut: 133 stycken.

Förvaltningsberättelse 2024
Asrps säte: Sennan Hallands län
Sekreterare: Cornelia Westlund
Ekonomiskt ansvarig: Petra Ojala
Verksamhetsansvar: En avelsförening som registrerar, utfärdar pass,
stamboksför samt avelsvärderar Svensk Ridponny och bedriver
föreningsverksamhet.
Viktiga händelser 2024:
 Fortsatt arbete med hemsidan.
 Förrättat bruksprov.
 Utfärdat pass.
 Stamboksföring av ston och hingstar.
 Registratur, SH, SLU, Postnord.
 Profilprodukter, tält mm.
Balans och resultaträkning bifogas.
Styrelsens förslag på hur överskott skall användas:
 Aktiviteter för medlemmar.
 Medlemsförmåner.
 Någon form av satsning. Hinder, sponsring etc.




